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PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16 in 13/23), Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 7. redni seji, dne 13. 12. 2023, sprejme Sklep o potrditvi 
sklepov 6. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 13. 12. 2023, 
kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016 in 13/2023), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 7. redni seji, dne 13. 12. 2023, sprejme 

 

ZAPISNIK 

6. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila 25. 10. 2023, ob 17.00 uri, v avli Vlada Tušaka, 

v Domu kulture v Cerkvenjaku.  

  

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Simona Firbas, Attila Ftičar, Srečko Furšt, Franc Zorko, Irena Kozar, Peter Veberič, 
Primož Čuček, Denis Ploj. 

2.   ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan, mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Metka Lah Simonič – OU.  

 
     3.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja. 

Odsotni: 

/ 

Ad 1)  Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.   

Župan Marjan Žmavc je uvodoma pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je Občinski svet 
sklepčen, saj je prisotnih 8 članov Občinskega sveta. 
 
Župan Marjan Žmavc je predstavil predlog dnevnega reda. Člani Občinskega sveta niso 
podali pripomb na predlagani dnevni red. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 59 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 5. redne seje Občinskega sveta. 



 

3. Potrditev sklepov 1. izredne seje Občinskega sveta. 
4. Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2023/2. 
5. Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2024. 
6. Pobude in vprašanja svetnikov. 

 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 2) Potrditev sklepov 5. redne seje Občinskega sveta. 

 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 60 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16 in 13/23), Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 6. redni seji, dne 25. 10. 2023, sprejme Sklep o potrditvi 
sklepov 5. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 31. 5. 2023, kot 
je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  



 

Irena Kozar DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 3) Potrditev sklepov 1. izredne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 1. izredne seje Občinskega 
sveta. 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

 

SKLEP ŠT. 61 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16 in 13/23), Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 6. redni seji, dne 25. 10. 2023, sprejme Sklep o potrditvi 
sklepov 1. izredne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 28. 6. 2023, kot 
je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček NE   

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 Ad 4) Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2023/2. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Simoni Kramberger. 
 
Ga. Simona Kramberger je s pomočjo powerpoint predstavitve predstavila pomen 
rebalansa in razlog za drugi rebalans proračuna za leto 2023 (Prevezave vodovodnih 



 

priključkov v Grabonoškem Vrhu, dodatna sredstva za sanacijo ceste – Bezjak-Kump; 
šolski prevozi v OŠ, za otroke s posebnimi potrebami; sanacija plazu Cenkova; 
Izgradnja igrišča za odbojko na mivki; sredstva zaradi naravnih nesreč; višja požarna 
taksa; plačilo do razlike do polne ekonomske cene; pomoč na domu, ki jo izvaja Dom 
Danice Vogrinec; spremembe pri načrtovanih prihodkih in odhodkih.). Predstavljene so 
bile večje spremembe pri prihodkih in odhodkih, kar je podrobno predstavljeno tudi v 
gradivu. 
 
Razprava: 
  
V razpravi so sodelovali: g. Primož Čuček, ga. Irena Kozar, g. Attila Ftičar, g. Denis Ploj. 
 
ga. Irena Kozar predlaga, da bi se v Grabonoškem Vrhu priključilo še tri hiše na javno 
vodovodno omrežje, ki sedaj niso v planu, v naslednjem letu (Verbošt, Letonja, 
Klajnošek). 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli: 

SKLEP ŠT. 62 

Na podlagi 40. člena Zakona o javnih financah-ZJF, (Ur. l. RS, št. 11/11-UBP4, 
14/13-popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617, 13/18, 195/20, 18/23-ZDU-10 
in 76/23), 29. člena Zakona o lokalni samoupravi-ZLS (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 
76/08, 79/09, 51/10, 40/12-ZUJF, 14/15 – ZUUJFO in  11/18 – ZSPDSLS-1, 30/18, 
61/20 – ZIUZEOP-A in 80/20 – ZIUOOPE), 63. člena Statuta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 6. redni seji, dne 25. 10. 2023, sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine 
Cerkvenjak za leto 2023/2, v vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
Ad 5) Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2024. 
 

G. župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Simoni Kramberger. 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0457
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-1356
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-0901
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1195


 

Ga. Simona Kramberger je predstavila terminski plan sprejemanja proračuna, sestavo 
proračuna in izhodišča za pripravo proračuna. 

Pove, da je določena zvišana povprečnina za leto 2024, na znesek 725,00 €, kar ob 
pripravi proračuna še ni bilo znano, zato bodo do drugega branja prihodki višji od zdaj 
načrtovanih za 62.810,00 €. Predstavila je predlagane prihodke in odhodke ter 
predvidene investicije v načrtu razvojnih programov, s Powerpoint predstavitvijo. 

G. župan Marjan Žmavc, je seznanil občinski svet glede možnosti postavitve fitnesa na 
prostem v Vitalinu, zaradi večje povprečnine. Predlagano investicijo bi prijavili na javni 
razpis Fundacije za šport. Svetniki se s predlogom strinjajo.  
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: g. Denis Ploj, ga. Irena Kozar, g. Attila Ftičar, g. Peter Veberič, 
g. Primož Čuček, g. Franc Zorko. 
 
G. Denis Ploj:  

 Predlaga, da  se avtobusna postaja, ki stoji v Brezovjaku, obnovi oz. prestavi na 
stran, kjer je deponija za sol. 

 Zanima ga ali se objekt pri cerkvi, ki ga bo občina kupila, mora takoj porušiti? 
 
G. župan Marjan Žmavc odgovori, da je objekt dotrajan, prav tako pa je potrebno prostor 
pripraviti za možno postavitev enote doma za starejše. Če ne bi dobili investitorja za 
postavitev doma, bi lahko ta zemljišča prodali za individualno gradnjo. 
 
G. Primož Čuček: 

 Predlaga postavitev solarne svetilke v Peščenem Vrhu pri potomki stare trte, 

 Zavzema se za uvrstitev in izvedbo ceste Omulec v proračun in NRP za leto 2024, 

 Predlaga ureditev nekaj parkirnih prostorov na zemljiščih zraven Obrtne cone v 
Brengovi.  

 
G. Denis Ploj pove, da so ta zemljišča v privatni lasti g. Romana Ploja, ki jih je odkupil 
od države. 
 
Ga. Irena Kozar:  

 Povpraša glede postavitve ograje pri vrtcu. 
 
G. Marko Kocbek pojasni, da investicija postavitve ograje z drsnimi vrati stane okoli  
8.000 EUR. 
 
G. Srečko Furšt 

 Predlaga, da bi najprej naredili in uredili ceste tam, kjer so potrebne in ne 
preplastitve, ki niso nujne. 
 

G. Attila Ftičar 

 Se prav tako zavzema za prestavitev izvedbe ceste Omulec v proračun in NRP 
za leto 2024. 

 Opozori na lomljenje asfalta v Andrencih (pri Zorecu) na ovinku. 



 

 Opozori, da so zemljišča, ki so v lasti gradbeništva LORS, v Andrencih neurejena, 
zapuščena. Gradbeni odpadki so zakopani v teh zemljiščih. Pove, da so okolico 
urejali že sosedi. Predlaga, da se lastnika na to opozori. 

 Zanima ga ali se bodo mulde, ki so bile poškodovane pri urejanju elektro omrežja 
popravile. 
 

G. Marko Kocbek odgovori, da bo strošek popravila muld prevzel Elektro. 
 
 

G. Franc Zorko 

 Opozori na razsvetljavo na peš poti v Brengovi in neosvetljen prehod za pešce 
zraven Gostišča pri Antonu. 

 Povpraša, kako je s prestavitvijo ograje, ki je bila postavljena čisto ob robu ceste 
v Čagoni proti Kotniku, zaradi katere, določeni kmetijski stroji te ceste niso mogli 
neovirano uporabljati.  
 

G. Marko Kocbek pove, da je bila ograja prestavljena v skladu z zahtevami. 
 
 
G. Peter Veberič 

 Izpostavi nujnost izgradnje fotovoltaike na javnih objektih. 

 Predlaga ugašanje luči na nekaterih cestnih odsekih, ponoči. 

 Ugotavlja, da se je predvideni strošek sofinanciranja izdaje časopisa Ovtarjeve 
novice zelo povišal, zaradi tega predlaga, da Občna Cerkvenjak odstopi od 
sofinanciranja izdaje časopisa Ovtarjeve novice. 
 

G. župan Marjan Žmavc pravi, da je bilo pri pristopu Občine k sofinanciranju izdaje 
časopisa Ovtarjeve novice, načrtovano tako, da bodo občine samo delno financirale 
strošek izdaje, del stroška bi pridobili povrnjen preko razpisov, kasneje bi se časopis 
financiral sam. Če se bo Občinski svet odločil, da Občina odstopi od sofinanciranja 
stroškov izdaje časopisa Ovtarjeve novice, se s tem strinja.  
 
 
Člani Občinskega sveta so razpravljali o smotrnosti in varčevalnih učinkih glede 
ugašanja javne razsvetljave v nočnem času, na nekaterih cestnih odsekih. 
 
g. Župan Marjan Žmavc pove, da bomo predloge in rešitve preverili in na podlagi 
tehtnega premisleka sprejeli odločitev glede ugašanja luči javne razsvetljave na 
nekaterih cestnih odsekih na območju Občine. 
 
g. Marko Kocbek, doda, da je strošek glede ugašanja/reguliranja javne razsvetljave že 
znan, in sicer znaša 220 EUR, na odjemno mesto. 
 
g. Župan Marjan Žmavc daje na glasovanje predlog svetnikov, glede odstopa Občine 
Cerkvenjak od sofinanciranja časopisa Ovtarjeve novice. Vsi svetniki se s tem 
predlogom strinjajo. 
 
 
 
 



 

Ga. Simona Firbas: 

 Predlaga upravi, da se za izgradnjo ceste Omulec, pridobi nova ponudba in se 
umesti v proračun za leto 2024, glede na to, da je ta predlog podprt tudi še s 
strani treh drugih svetnikov. 

  
Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli: 
 

SKLEP ŠT. 63 

 
Na podlagi 29. člena Zakona o javnih financah-ZJF (Ur. l. RS, št. 11/11 – UPB, 14/13 
– popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617, 13/18, 195/20, 18/23 – ZDU-1O in 
76/23), 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 76/08, 
79/09, 51/10, 40/12-ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18 in 30/18,  61/20 – ZIUZEOP-A in 
80/20 – ZIUOOPE) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, sprejme na svoji 6. 
redni seji dne 25. 10. 2023 sklep, da je Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za 
leto 2024, primerna podlaga za nadaljnjo obravnavo. 

 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je 
sprejet. 

 

Ad 6) Pobude in vprašanja 

g. Peter Veberič: 

 Glede proračuna ga zanima kaj je mišljeno s postavko razširitev parkirišča pri 
pokopališču druga faza? 

Ga. Simona Kramberger mu odgovori, da gre za parkirišče pri pokopališču, kjer so sedaj 
parkirani avtobusi, izvedba je bila mišljena takoj naslednje leto po končanju prve faze, 
vendar se je izvedba prestavila na prihodnja leta. 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2011-01-0449
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-21-0433
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-21-0433
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0544
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2023-01-0348
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2023-01-2386
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-0901
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1195


 

 Pove, da je bil seznanjen z informacijo, da občani Občine Gornja Radgona 
Mariborskemu vodovodu plačujejo vodo za 0,75 EUR po kubiku. Občina Gornja 
Radgona ne omogoči podjetju Mariborski vodovod pogajanj glede usklajevanja 
cene vode in posledično Občina ne potrdi povišanja cene vode. 

G. župan Marjan Župan, pove, da imajo Občine Upravne enote Lenart enotno ceno vode, 
Občina Gornja Radgona se sama pogaja glede cene vode. Potrebno je preveriti kakšna 
je njihova omrežnina. Obstaja tudi možnost, da se Občina Gornja Radgona odpoveduje 
delu omrežnine. 

G. mag. Vito Kraner, pojasnjuje, da v kolikor Občina ne bi potrdila povišanja cene vode, 
se ta strošek prenese v ceno najemnine, ki jo na koncu mora poravnati Občina. 
Občinska uprava bo preverila, na kakšen način je ravnala Občina Gornja Radgona.  

Ga. Irena Kozar: 

 Zanima jo, kako je z izvedbo optike v Ivanjskem Vrhu. 

g. Župan Marjan Žmavc, pravi, da si Občina Cerkvenjak prizadeva za izvedbo optičnega 
omrežja, na to temo so bili opravljeni tudi sestanki, za vse nadaljnje informacije se je 
potrebno obračati na podjetje Telekom. 

Ob 19.15 uri, član Občinskega sveta g. Primož Čuček zapusti sejo. 

g. Denis Ploj: 

 Izpostavi strošek šolskih prevozov v proračunu, prav tako, ga zanima kdaj bo 
objavljeni novi razpis za zagotavljanje avtobusnih šolskih prevozov. 

G. mag. Vito Kraner, pojasnjuje, da je bil na temo avtobusnih prevozov, sklican sestanek 
s predstavnikom podjetja Arriva, z namenom, da se vse tiste šolske linije, ki so hkrati 
redne linije, izločijo iz okvirnega sporazuma. Izločila se je največja linija Slavšina – 
Smolinci - Župetinci. Za izločitev ostalih tovrstnih linij, kot sta tudi Čagona in Osek, si bo 
Občina to še v nadaljnje prizadevala. Podpisal se je aneks št. 4. Arrivi so se naročile 
mesečne vozovnice za učence, ki se vozijo z rednimi linijami. Na letnem nivoju se je 
tako privarčevalo nekje 14-15.000 EUR. Ta odstotek linij (šolskih) ne sme pasti pod kvoto 
50-ih %. Z nastopom nove koncesije bodo tudi nove cene.  

Novega razpisa pa ne bo še dve leti. 

 Zanima ga, kako je s sanacijo mulde pri Ćižičevih v Smolincih, ki se je 
poškodovala pri izgradnji optike, prav tako ga zanima ali bi bilo možno, sanirati 
bankine, ki so se poškodovale pri podiranju dreves v Župetincih. 

G. Marko Kocbek – poškodovano muldo in bankine bo Občina sanirala v okviru 
Režijskega obrata, sama. 

 



 

G. mag. Vito Kraner prisotne člane občinskega sveta seznani s potekom investicije 
Preplastitev občinske ceste Smolinci – Novinci, 2. faza. Celotna investicija se bo izvedla 
v prihodnjem letu, s pričetkom spomladi, zaradi boljših vremenskih vplivov in tudi 
realizacije prihodkov od prodaje posestva v Brengovi. Posestvo se še ni prodalo in tako 
ni predvidenih sredstev od prodaje. Javni razpis za prodajo posestva Kozar v Brengovi, 
se je spet ponovil. Predstavil je tudi potek same prodaje. 

V razpravi glede prodaje posestva sta sodelovala: g. Denis Ploj in g. Franci Zorko 

 

G. Franc Zorko 

 Povpraša glede šolskih prevozov, in sicer kdo usklajuje termine prevozov – vozne 
rede, predvsem zaradi pravočasnega odhoda učencev iz šole. 

G. mag. Vito Kraner, odgovarja, da so časi prihodov in odhodov jasno določeni. Šola je 
določila najkasnejši prihod in odhod avtobusov. S strani občanov je bila Občina 
obveščena o netočnosti prihodov in odhodov avtobusov, kar je bilo preneseno tudi 
izvajalcu storitev Arrivi. Glede kasnejšega odhoda avtobusa po končanju pouka, se je 
treba uskladiti s šolo in Arrivo. 

G. Attila Ftičar:  

 Zraven objektov v lasti Andreja Anžela, se poseda zemlja zaradi izkopane luknje, 
predlaga, da Režijski obrat občine to pogleda. 

 Pozove upravo, da do decembra ugotovi odgovornost glede odklopa elektrike – 
obcestnih svetilk. Kolikšna je poraba in koliko stane ta ukrep in koliko bi 
privarčevali. 

G. Marko Kocbek odgovori, da bo strošek popravila muld prevzel Elektro. 
 
G. mag. Vito Kraner, Občinski svet Občine Cerkvenjak, seznani s prejeto pobudo s strani 
občanov, za spremembo trase občinske ceste JP 738-111 (Čagona – Bratkovič), v 
Brengovi.  
Občinska cesta - javna pot, v naravi poteka skozi pobudnikovo dvorišče. Predlog za 
spremembo trase, je bil podan predvsem zaradi zagotovitve varnosti tamkajšnjih 
prebivalcev. V ugotovitvenem postopku je bilo med drugim ugotovljeno tudi, da stoji del 
postavljenega objekta, ki ga je postavil pobudnik na zemljišču, katerega lastnik je Občina. 
Novi potek trase ceste, bi to dvorišče obšel. Stari del trase bi pobudnik zamenjal za novi 
del trase, del zemljišča, kjer stoji objekt in je lastnik občina, bo odkupil od občine. Občina 
bi naročila geodeta, ki bi odmeril vsa ta zemljišča. Pobudnik bo sam naredil cesto, na 
javni površini. 
 
Občina takega primera, da bi traso spreminjala še ni imela, trasa se je ukinila ne pa 
spreminjala.  
Občinski svet se sprašuje ali ta da županu soglasje, za podpis takšnega dogovora. 
 
Svetniki se s tem strinjajo. 



 

 

Seja je bila zaključena ob 20.00 uri. 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Metka Lah Simonič                                              Marjan ŽMAVC 


